

# 巧手织爱心

## --2021 秋季现代中文学校青少年手工工作坊火热招生

只要一根钩针就可以把一根毛线变成一只可爱的章鱼，一顶软软的小帽子，钩织可以把最简单的材料钩成各种各样各种颜色，可爱的或者实用的成品，它培养孩子们的动手能力，想象力，也让孩子们更细致有耐心，有趣又实用。CRET 的成员们愿意跟孩子们一起分享毛线钩织的乐趣，在 8 节课里从最基本的学起，起针，圈钩，单钩，双钩，到简单易学，让戴口罩变得舒适的 ear saver，最后钩成的小帽子和章鱼，将会带着孩子们的爱心，捐给当地的医院的早产宝宝。



圣路易斯 CRET 是 2020 年疫情中由圣城的华裔青少年和妈妈们一起创建的慈善组织。她们在疫情最厉害，口罩奇缺的时候缝制了 4506 个手工口罩。当时很多人都是第一次使用缝纫机。她们做出的口罩先后捐给了当地的几家大医院，当地老人院，当地无家

可归的收容所，还去了西雅图，洛杉矶帮助流浪者救助中心，还捐助了 2020 年底总统大选志愿者，最远的寄去了南美洲。

相信通过这个钩织班，孩子们不但学会了基本钩法后，可以举一反三钩出更多的作品，也会为自己的爱心付出而更有成就感。秋季班将于 10 月 3 日开始，到 11 月 21 日结束。名额有限，请尽快登录 [slmcs.org](http://slmcs.org) 报名。

上课时间：周日 12:00-12:50 PM

名额：16 人

年龄：12 岁（含）以上

收费：\$50(学费) + \$5 (材料费)

联系人：Jennifer Li [jenniferli0422@gmail.com](mailto:jenniferli0422@gmail.com) 636-591-5437

Danielle Zhang [dzhang086@gmail.com](mailto:dzhang086@gmail.com) 636-698-3801



# Knitting with Love

## --2021 Fall SLMCS CRET Youth Craft Workshop Enrollment--

Just one crochet hook can turn a ball of yarn into a cute octopus or a soft little hat! Crocheting can turn the simplest materials into a variety of cute and useful products. It cultivates children's hands-on abilities and imagination, and also makes them more meticulous and patient while having fun. CRET members would like to bring the fun of crocheting to children and share their passion for helping the community! In 8 lessons, they begin from the basics; starting with needles, loop hooks, single hooks, and double hooks, they will eventually take on projects ranging from the simple and easy "ear savers", which can make wearing masks comfortable, to more complex projects like little hats and octopi. The final



products will then be donated to premature babies in the local hospital.

St. Louis CRET is a charity organization founded by Chinese teenagers and their mothers in St. Louis during the 2020 epidemic. CRET sewed 4506 handmade masks when the epidemic was at its worst and masks were scarce. The masks they made were donated to several large local hospitals, nursing homes, and homeless shelters. Masks were even

sent as far as Seattle and Los Angeles to help more homeless rescue centers; the farthest was sent to South America. In addition, masks were donated to volunteers assisting in the 2020 presidential election.

Through this crocheting class, the children will not only learn the basic hooking method and complete the projects, but will also be able to use the skills they learn to make their own creations. They will feel proud of their accomplishments and their contributions to the community.

The Fall class will start on October 3 and end on November 21. The spaces are limited, so please log on to [slmcs.org](http://slmcs.org) to register as soon as possible.

**Class Time:** Sunday 12:00-12:50 PM

**Max #:** 16    **Age Group:** 12+ years old    **Tuition Fee:** \$50 + \$5 (materials)

**Contacts:** Jennifer Li [jenniferli0422@gmail.com](mailto:jenniferli0422@gmail.com) 636-591-5437

Danielle Zhang [dzhang086@gmail.com](mailto:dzhang086@gmail.com) 636-698-3801

